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Waarde raadsleden, waarde medemensen,

Bijna twee jaar alweer hebben we te maken met de gevolgen/maatregelen voortkomend uit 
de aanwezigheid van het coronavirus. Afgelopen voorjaar dachten veel mensen, overigens 
net als in het voorjaar van 2020 en ook nu, nog dat we rond deze tijd wel klaar zouden zijn 
met het virus. Wanneer het merendeel van de bevolking gevaccineerd zou zijn was het oké 
en konden we verder waar we in maart 2020 gebleven waren. Dit was ook de 
spreekwoordelijke plak ontbijtkoek die ons werd voorgehouden door de edele heer Rutte en 
de Jonge. Ondertussen zijn velen weer een teleurstelling rijker en zijn we weer zo’n beetje 
terug bij af.

Dat is dan ook precies de essentie waarover ik jullie wil toespreken.

Laat ik mij echter eerst even voorstellen. Mijn naam is Martijn van de familie de Korte, op dit 
moment ruim 26 jaar jong en geboren en getogen in deze prachtige stad. Nog altijd ben ik 
aan het studeren, namelijk de opleiding ‘Ruimtelijke Ontwikkeling’ aan de Avans Hogeschool 
in Tilburg. Aan deze primaire studie besteed ik momenteel maar weinig tijd, dat echter 
terzijde. Werken doe ik parttime in dienst van Post NL als pakketbezorger. Voorheen 
besteedde ik mijn vrije tijd met stappen, naar festivals en op vakantie gaan en zo nu en dan 
eens naar de bioscoop. Dit zijn allemaal dingen die afgelopen zomer/jaar voor mij niet 
mogelijk waren. Thuis voetbal kijken en terrassen waren dat gelukkig nog wel. Later ook 
alleen nog maar met qr-code en nu, ter afwisseling, voor niemand meer. Steeds een stapje 
verder, waarom eerst niet en later opeens wel? Zoals met zoveel dingen. Gaat het wel 
daadwerkelijk primair om onze gezondheid vraag ik ondertussen af.

Verder zit ik in de Opleidingscommissie van mijn academie en ben ik (nog) lid van het CDA. 
De raadsleden van deze partij ken ik dan ook, al dan niet, persoonlijk.

Ik wil het in dit betoog dan ook enerzijds hebben over de situatie voor mensen als ik, 
namelijk: studenten. Anderzijds over de situatie/maatregelen in het algemeen.

Veel studenten waren de maatregelen al heel snel beu maar hebben deze braaf opgevolgd 
met de achterliggende gedachte dat het zou helpen. Ook hebben velen alleen het vaccin 
genomen zodat ze simpelweg hun gang konden/mochten gaan. Dit terwijl het virus voor de 
meesten van mijn leeftijdsgenoten totaal niet gevaarlijk is, zoals ook geldt voor de  12 – 18- 
jarigen en alle andere jongeren/kinderen.

Zonder het nu inhoudelijk over de testen of de vaccins te gaan hebben vraag ik jullie 
aandacht voor de situatie zoals die nu ontstaat of al ontstaan is. Mensen van vlees en bloed 
wordt de toegang ontzegd op basis van medische keuzes die zij maken. Voorheen was er nog 
de mogelijkheid om je te laten testen, maar ook dat is binnenkort verleden tijd met de 
introductie van 2G en in de toekomst 1G. En ja, alle maatregelen hebben tot nog toe 
nauwelijks tot geen positief effect gehad dus 2G zal dat zeker wel doen.



Wat, in mijn ogen, ergens nog acceptabel zou zijn is een soort medische apartheid waarbij 
mensen zonder qr-code terecht kunnen bij bepaalde winkels en een enkele sportschool of 
restaurant in een dorp/stad/regio. Maar goed, dat zal men niet toestaan en dat hebben we 
ook al aan den lijve ondervonden hier in Venlo. Nogmaals stel ik aan jullie de vraag of het 
echt alleen om onze gezondheid gaat.

Waarom kunnen er wel zovele miljoenen worden gestoken in testen- en vaccinaties maar 
wordt er nog altijd niet meer geïnvesteerd in opschaling van de ic-capaciteit? Bij de test- en 
vaccinatiecentra is naar mijn mening wel gebleken dat als je mensen maar genoeg salaris 
aanbiedt er echt wel aan personeel te komen is.

Ondertussen is het nog maar de vraag of wij studenten de voor ons zo belangrijke 
studiebijeenkomsten nog wel fysiek mogen blijven houden. Terwijl wij jongeren/studenten 
nauwelijks risico lopen worden wij kei en keihard geraakt door de maatregelen.

Kunnen jullie mij wellicht vertellen hoe de samenstelling van het OMT tot stand is gekomen 
en waarom er hier nog altijd alleen fysieke gezondheids- en zorgdeskundigen zitting in 
hebben? Of waarom er sowieso nauwelijks meerdere belangen worden meegenomen in de 
maatregelen? Ook hierover valt natuurlijk al te discussiëren, dat besef ik.

Om ten slotte uit te komen bij jullie als gemeenteraadsleden. Wat zouden jullie in mijn ogen 
kunnen doen? Of wat wil ik jullie vragen om te doen? Zelf kritisch nadenken of dit blijven 
doen? De burgemeester vragen  om soepel te handhaven? Op zoek gaan naar alternatieve 
informatie? Heeft u zich nog nooit afgevraagd of wat de overheid communiceert wel echt 
het ware of hele verhaal is?

Besef vooral dat we allemaal mensen van vlees en bloed zijn; gevaccineerd of niet en dat 
mensen niet voor niets in staat zijn en het vermogen hebben om voor zichzelf na te denken 
en autonome keuzes te maken. 

Dank voor uw aandacht!


